
Fragment uit de notulen van de bijeenkomst van de Verenigde Vergadering van 31 

januari 2008. 

 

02. Notulen VV 22 november 2007 

 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

Naar aanleiding van bladzijde? en verder (motie bezoldiging directie Nederlandse Water-

schapsbank) merkt mevrouw Engels op dat de overige Zuid-Hollandse waterschappen en het 

Waterschap Zeeuws-Vlaanderen inmiddels eenzelfde motie hebben aangenomen. Bij het wa-

terschap Noordhollands Noorderkwartier is zo'n motie nu in bespreking. Verder vraagt zij naar 

aanleiding van het persbericht van de Waterschapsbank over wijziging van de directie en van 

het bezoldigingsbeleid, wat de wijziging van het bezoldigingsbeleid kan gaan inhouden.  

 

De voorzitter antwoordt dat het college daarop op dit moment geen zicht heeft. De uitspraken 

die de diverse Verenigde Vergaderingen inmiddels hebben gedaan, lopen ook in behoorlijke 

mate uiteen. Zo wijkt de zeer recente uitspraak van Rijnland toch op een aantal punten af van 

de uitspraak van Delfland. Het wachten is nu op een voorstel van de raad van commissarissen 

aan de aandeelhoudersvergadering. 

 

De heer Diikema is verheugd dat het college de VV actief heeft geïnformeerd over de kwestie 

van de bezoldiging directie Nederlandse Waterschapsbank. In het persbericht is hem opgeval-

len dat er toch alweer een voorschot is genomen op het werk van de renumeratiecommissie 

van de Nederlandse Waterschapsbank door één van de huidige directieleden voor te dragen 

als nieuwe directievoorzitter. Hoeveel speelruimte geeft dat nog aan Delfland en hoe denkt 

het college hiermee om te gaan in de aandeelhoudersvergadering? 

 

De voorzitter zegt dat kort na de VV-bijeenkomst van 22 november 2007 de mededeling 

kwam dat de voorzitter van de directie van de Waterschapsbank zou vertrekken. Met het oog 

hierop zijn direct door Delfland de relevante stukken, waaronder de motie van de VV, aan de 

Waterschapsbank toegezonden. 

 

Het college gaat ervan uit dat in de komende aandeelhoudersvergadering de voordracht van 

een nieuwe directievoorzitter niet zo maar zal worden aanvaard, gezien de uitspraken die een 

groot aantal waterschappen nu heeft gedaan. Het betreft echter wel een vennootschap en 

Delfland is maar een kleine aandeelhouder in deze NV. 


